
 Protokół  Nr LI /21 

 LI  Sesji Rady Miasta Piły 

 która odbyła się 21 grudnia 2021 r. 

 zdalny tryb obradowania 

 (czas trwania godz.12.00 -19:42) 

 Ad 1. 
 Sprawy regulaminowe. 

 Obrady  LI  sesji  Rady  Miasta  Piły  otworzyła  Maria  Kubica,  Przewodnicząca  Rady 
 Miasta Piły. 

 Przewodnicząca  Rady  odczytała  tekst  w  sprawie  obowiązku  informacyjnego 

 dotyczącego  ochrony  danych  osobowych  „W  związku  z  faktem,  że  podczas  transmisji 

 i  utrwalania  -  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  -  obrazu  i  dźwięku  obrad  sesji  Rady 

 Miasta  Piły  ma  miejsce  przetwarzanie  danych  osobowych  osób  uczestniczących  w 

 obradach  sesji,  w  postaci  ich  wizerunku,  barwy  głosu  i  innych  danych  ujawnionych  przez 

 rozmówców,  uprzejmie  informuję,  że  obowiązek  informacyjny  wobec  tych  osób  spełniany 

 jest poprzez: 

 ●  wyemitowanie  przed  rozpoczęciem  każdej  sesji  Rady  Miasta  Piły  planszy  z  treścią 

 informacji, dotyczącej przetwarzania danych osobowych, 

 ●  wywieszenie  treści  informacji,  dotyczącej  przetwarzania  danych  osobowych 

 na drzwiach wejściowych lokalu, w którym odbywają się obrady sesji Rady Miasta Piły. 

 Poprosiła,  aby  każda  osoba  zainteresowana  udziałem  w  obradach  sesji  Rady  Miasta  Piły 

 zapoznała się z treścią informacji”. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  powitała  radnych.  W  imieniu  swoim  oraz 

 pań  i  panów  radnych  powitała  przedstawicieli  pilskich  mediów  i  wszystkich  państwa, 

 którzy nas oglądali  za ich pośrednictwem. 

 Przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  w  systemie  głosującym  zostanie 

 uruchomiona  procedura  sprawdzenia  quorum,  poprosiła  o  potwierdzenie  swojej  obecności 

 1 



 poprzez  naciśnięcie  przycisku  ,,obecny”  .  Stwierdziła,  że  jest  quorum  -  pozwalające  na 

 podejmowanie prawomocnych uchwał. Obecnych było 23  radnych. 

 Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta  zabrała  głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:03:49 do 00:04:36 

 Radna Gabriela Milska  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:04:48 do 00:06:12 

 Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta  zabrała  głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:06:30 do 00:12:36 

 Porządek obrad. 

 1.  Sprawy regulaminowe 

 2.  Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych 

 działaniach pomiędzy L a  LI sesją Rady Miasta Piły - druk nr 755 

 3.  Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie 

 międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły 

 od 11 listopada 2021 r. do 3 grudnia 2021 r.  - druk nr 754 

 4.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania doraźnej 

 Komisji Statutowej Rady Miasta Piły - druk nr 769 

 5.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniający uchwałę w sprawie 

 przeprowadzenia z mieszkańcami konsultacji dotyczącej zniesienia 

 jednostki pomocniczej osiedle Gładyszewo - druk nr 765 

 6.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniający uchwałę w sprawie 

 przeprowadzenia z mieszkańcami konsultacji dotyczącej zniesienia 

 jednostki pomocniczej osiedle Koszyce  - druk nr 766 

 7.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniający uchwałę w sprawie 

 przeprowadzenia z mieszkańcami konsultacji dotyczącej zniesienia 

 jednostki pomocniczej osiedle Górne - druk nr 767 
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 8.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz 

 najemcy pierwszeństwa w nabyciu lokalu użytkowego wraz z 

 udziałem w nieruchomości wspólnej - druk nr 761 

 9.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na 

 wynajęcie nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku 

 przetargowego trybu zawarcia umów - druk nr 774 

 10.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na 

 odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

 najmu  - druk nr 775 

 11.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie przyjęcia Programu 

 opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

 bezdomności zwierząt na terenie Miasta Piły w 2022 roku. 

 - druk nr 762 

 12.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie rozpatrzenia skargi 

 na Prezydenta Miasta Piły - druk nr 759 

 13.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przekazania petycji 

 wg właściwości - druk nr 770 

 14.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie odmowy 

 uwzględnienia wniosku o dokonanie zmian w Uchwale nr 

 XXXIV/346/20 z dnia 24 listopada 2020 roku  - druk nr 771 

 15.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie planu pracy Rady 

 Miasta Piły na 2022 rok- druk nr 757 

 16.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie zatwierdzenia planu 

 pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2022 rok 

 - druk nr 758 

 17.  Przedłożenie planów pracy stałych komisji Rady Miasta Piły 

 18.  Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 Rady Miasta Piły za 2021 rok - druk nr 760 

 19.  Sprawozdania z działalności pracy stałych komisji Rady Miasta Piły 

 - druk nr 763, - druk nr 768, -druk nr 777 

 20.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie Wieloletniej Prognozy 

 Finansowej Miasta Piły na lata 2022 -2040 - druk nr 751 materiał 

 informacyjny, - druk nr  769, Opinia RIO 
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 21.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej 

 na 2022 rok  - druk nr 752, Opinia RIO 

 22.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia woli 

 udzielenia pomocy rzeczowej przez Gminę Piła na rzecz 

 Samorządu Województwa Wielkopolskiego w 2022 roku  - druk 

 nr 776 

 23.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie woli przejęcia od 

 Powiatu Pilskiego części obowiązków zarządcy odcinka drogi 

 powiatowej nr 1161P w przebiegu ul. Młodych w Pile 

 - druk nr 772 

 24.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie woli przejęcia od 

 Powiatu Pilskiego części obowiązków zarządcy odcinków dróg 

 powiatowych w Pile: nr 1228P w przebiegu ul. Okólnej, nr 1227P 

 w przebiegu ul. Tucholskiej, nr 1216P w przebiegu ul. Roosevelta 

 - druk nr 773 

 25.  Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie zmiany uchwały 

 budżetowej na 2021 rok - druk nr 764 

 26.  Informacja w sprawie interpelacji i zapytań- druk nr 756 

 27.  Wolne głosy, wnioski i informacje 

 28.  Zamknięcie obrad 

 *  *  Anonimizacja  danych  osobowych  na  podstawie  art.  5  ust.  1  i  2  ustawy  z  dnia  6  września 

 2001  r.  o  dostępie  do  informacji  publicznej  (Dz.  U.  z  2020  r.  poz.  2176)  oraz  art.  24  ust.  1 

 Rozporządzenie  Parlamentu  Europejskiego  i  Rady  (UE)  2016/679  z  dnia  27  kwietnia  2016  r.  w 

 sprawie  ochrony  osób  fizycznych  w  związku  z  przetwarzaniem  danych  osobowych  i  w  sprawie 

 swobodnego  przepływu  takich  danych  oraz  uchylenia  dyrektywy  95/46/WE  (ogólne  rozporządzenie 

 o ochronie danych Dz. Urz. UE – 4.5.2016 PL z późn. zm.). 
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 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała  c  zy  są  propozycje  do 

 dzisiejszego porządku obrad. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Kazimierza  Sulimę  - 

 wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  o  odczytanie  informacji  w  sprawie  protokołu 

 z L sesji Rady Miasta Piły. 

 Kazimierz  Sulima  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  odczytał  informację 

 w  sprawie  protokołu  z  L  sesji  Rady  Miasta  Piły  i  postawił  wniosek  o  przyjęcie  protokołu 

 z L sesji Rady Miasta Piły bez odczytania. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:14:00 do 00:17:06 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady 

 Miasta  poddała  pod  głosowanie  wniosek  Kazimierza  Sulimy  -  wiceprzewodniczącego 

 Rady Miasta  o przyjęcie protokołu z L sesji Rady Miasta  bez odczytania. 

 Rada  przyjęła  wniosek  wynikiem  głosowania:  23  głosów  „za”  (głosowało  23 

 radnych) 

 Informacja  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.2 

 Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach  pomiędzy  L  a 

 LI sesją Rady Miasta Piły 

 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała,  czy  radni  mają  pytania  do 

 przedstawionej informacji? 

 Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad. 

 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 Ad.3 

 Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,  zwłaszcza  z 

 wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 11 listopada 2021 r. do 3 grudnia 2021 r. 

 Maria  Kubica  -  Przewodnicząca  Rady  Miasta  zapytała,  czy  radni  mają  pytania  do 

 przedstawionego sprawozdania? 

 Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad. 

 Sprawozdanie  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad.4 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  powołania  doraźnej  Komisji  Statutowej  Rady 

 Miasta Piły 

 Projekt  uchwały,  przedstawiła  na  posiedzeniu  komisji  wspólnej  Maria  Kubica  - 

 przewodnicząca Rady Miasta. 

 Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta  przybliżyła  projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:21:03 do 00:21:09 

 Przewodnicząca Rady postawiła wniosek, aby komisja  składała się z 5członków. 

 Głosowanie  ws.  wniosku  Marii  Kubicy  -  przewodniczącej  Rady  Miasta  ,  aby  komisja 

 składała się z 5 członków. 

 Radni przyjęli wniosek wynikiem głosowania: 19 głosów “za”, 4 głosy  “wstrzymujące się”. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  zgłosiła  kandydatury  radnych:  Maria 

 Kubica  wyraziła  zgodę  na  kandydowanie.  Radny  Kazimierz  Sulima  wyraził  zgodę  na 

 kandydowanie.  Radny  Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  klubu  KO  wyraził  zgodę  na 

 kandydowanie.  Radny  Tomasz  Słoboda  -  przewodniczący  klubu  radnych  Prawa  i 

 Sprawiedliwośc  wyraził  zgodę  na  kandydowanie.Radny  Zbigniew  Pyziak  -  przewodniczący 

 klubu  radnych  Stowarzyszenia  “Porozumienie  Samorządowe”  nie  wyraził  zgody  na 

 kandydowanie. Radna Wioletta Stalęga wyraziła zgodę na kandydowanie. 
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 Radna  Maria  Miler  zgłosiła  kandydaturę  radnego  Mieczysława  Karpińskiego  ,  który 

 wyraził zgodę na kandydowanie. 

 Przewodnicząca zarządziła głosowanie ws. zamknięcia listy kandydatów. 

 Głosowanie  ws.  zamknięcia  listy  kandydatów:  21  głosów  “za”.  2  głosy  “wstrzymujące 

 sie ”.  (głosowało 23 radnych) 

 Głosowanie ws. kandydatury  radnej Marii Kubicy. 

 Radni przyjęli kandydaturę 19 głosami “za”, przy 4 głosach “wstrzymujących się”. 

 Głosowanie ws. kandydatury  radnego Kazimierza Sulimy. 

 Radni  przyjęli  kandydaturę  18  głosami  “za”,  1  głos  “przeciw  ”  4  głosy  “wstrzymujących 

 się”. 

 Głosowanie ws. kandydatury  radnego Marka Andruszkiewicza. 

 Radni przyjęli kandydaturę 19 głosami “za”, przy 4 głosach “wstrzymujących się”. 

 Głosowanie ws. kandydatury  radnego Tomasza Słobody. 

 Radni przyjęli kandydaturę 19 głosami “za”, przy 4 głosach “wstrzymujących się”. 

 Głosowanie ws. kandydatury  radnej Wioletty Stalęgi. 

 Radni przyjęli kandydaturę 15 głosami “za”, przy 8 głosach “wstrzymujących się”. 

 Głosowanie ws. kandydatury  radnego Mieczysława Karpińskiego. 

 Radni  przyjęli  kandydaturę  9  głosami  “za”,  2  głosy  “przeciw  ”  12  głosów  “wstrzymujących 

 się”. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  o  zgłaszanie  propozycji  na 

 przewodniczącego spośród wybranych członków komisji doraźnej. 
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 Radny  Kazimierz  Sulima  zgłosił  kandydaturę  Marii  Kubicy  -  przewodniczącej  Rady 

 Miasta  ,  Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  wyraziła  zgodę  na 

 kandydowanie. 

 Głosowanie  ws.  kandydatury  Marii  Kubicy  -  przewodniczącej  Rady  Miasta  na 

 przewodniczącą komisji doraźnej. 

 Radni przyjęli kandydaturę 19 głosami “za”, przy 4 głosach “wstrzymujących się”. 

 Skład  doraźnej Komisji Statutowej: 

 1.  Radna Maria Kubica  –  przewodnicząca 

 2.  Radny Kazimierz Sulima 

 3.  Radny Marek Andruszkiewicz 

 4.  Radny Tomasz Słoboda 

 5.  Radna Wioletta Stalęga 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego, 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  sprawie 

 projektu uchwały. 

 Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 poinformował, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały  pozytywnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:39:16 do 00:39:31 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:39:42 do 00:39:52 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 
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 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:39:57 do 00:40:10 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  18  głosów  „za”,  3  głosy  „przeciw  ” 

 2 głosy „wstrzymujące się ” (głosowało 23 radnych) 

 Uchwała nr LI/546/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 PRZERWA W OBRADACH 

 —-------------------------- 

 WZNOWIENIE OBRAD 

 Ad.5 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  przeprowadzenia  z 

 mieszkańcami konsultacji dotyczącej zniesienia jednostki pomocniczej osiedle Gładyszewo 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił  na  posiedzeniu  komisji  wspólnej 

 mecenas Łukasz Czarny  . 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  mecenasa  Łukasza  Czarnego 

 o przybliżenie uchwały. 

 mecenas Łukasz Czarny  przedstawił projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:43:42 do 00:46:03 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego, 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej 

 sprawie. 

 Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 poinformował, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:46:13 do 00:46:31 
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 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:46:40 do 00:46:57 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:47:05 do 00:47:15 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:47:32 do 00:48:43 

 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:48:54 do 00:49:26 

 Mecenas Łukasz Czarny  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:49:45 do 00:52:56 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  22  głosy  „za”,  1  głos 

 „wstrzymujący się ”(głosowało 23 radnych) 

 Uchwała nr LI/547/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad 6. 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  przeprowadzenia  z 

 mieszkańcami konsultacji dotyczącej zniesienia jednostki pomocniczej osiedle Koszyce 
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 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił  na  posiedzeniu  komisji  wspólnej 

 mecenas Łukasz Czarny  . 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego, 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej 

 sprawie. 

 Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 poinformował, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały niejednogłośnie pozytywnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:55:17 do 00:55:36 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:55:45 do 00:55:59 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:56:08 do 00:56:16 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  22  głosy  „za”,  1  głos 

 „wstrzymujący się ”(głosowało 23 radnych) 

 Uchwała nr LI/548/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad 7. 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  przeprowadzenia  z 
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 mieszkańcami konsultacji dotyczącej zniesienia jednostki pomocniczej osiedle Górne. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił  na  posiedzeniu  komisji  wspólnej 

 mecenas Łukasz Czarny  . 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego, 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej 

 sprawie. 

 Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 poinformował, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały niejednogłośnie pozytywnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:57:42 do 00:57:57 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:58:05 do 00:58:17 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:58:29 do 00:58:38 

 Radny Tomasz Jopek  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:58:51 do 00:59:08 

 Mecenas Łukasz Czarny  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 00:59:29 do 01:00:12 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 
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 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  22  głosy  „za”,  1  głos 

 „wstrzymujący się ”(głosowało 23 radnych) 

 Uchwała nr LI/549/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 8 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemcy  pierwszeństwa 

 w nabyciu lokalu użytkowego wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Monika 

 Łukomska -  dyrektor wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  23  głosów  „za”,  (głosowało  23 

 radnych) 

 Uchwała nr LI/550/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad 9. 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie  nieruchomości 

 oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Monika 

 Łukomska -  dyrektor wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Monikę  Łukomską  - 

 dyrektor wydziału Gospodarki Nieruchomościami  o przybliżenie  uchwały. 

 Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami 

 przedstawiła projekt uchwały. 
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 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:05:41 do 01:070:06 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:07:16 do 01:07:49 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  23  głosów  „za”,  (głosowało  23 

 radnych) 

 Uchwała nr LI/551/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 10 

 10  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od 

 obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Monika 

 Łukomska -  dyrektor wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Monikę  Łukomską  - 

 dyrektor wydziału Gospodarki Nieruchomościami  o przybliżenie  uchwały. 

 Monika  Łukomska  -  dyrektor  wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami 

 przedstawiła projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:09:27 do 01:09:59 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:10:07 do 01:10:24 
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 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  23  głosów  „za”,  (głosowało  23 

 radnych) 

 Uchwała nr LI/552/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 11 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami 

 bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Miasta  Piły 

 w 2022 roku. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  przedstawiła  Lidia  Plewa 

 Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej  i Mieszkaniowej. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lidię  Plewę  Zastępcę 

 Dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  o  przybliżenie 

 uchwały. 

 Lidia  Plewa  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej 

 i Mieszkaniowej  przedstawiła projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:12:26 do 01:16:54 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:17:07 do 01:17:27 

 Radna Magdalena Pabich  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:17:41 do 01:20:22 

 Radny Zbigniew Pyziak  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:20:31 do 01:22:07 
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 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:22:29 do 01:24:49 

 Radny Tomasz Słoboda  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:25:03 do 01:25:47 

 Lucjan Szutkowski - przewodniczący  KBiRM  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:25:59 do 01:28:25 

 Włodzimierz Bystrzycki - przewodniczący KSS  zabrał  głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:28:39 do 01:30:01 

 Radna Magdalena Pabich  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:30:49 01:32:03 

 Radny Zbigniew Pyziak  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:32:44 do 01:34:03 

 Radna Magdalena Pabich  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:34:19 do 01:34:34 

 Radna Urszula Kaczmarek  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:34:42 do 01:36:31 

 Radna Magdalena Pabich  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:36:47 do 01:37:21 

 Radna Kama Frąckowska-Pilarska  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:37:31 do 01:38:58 

 Krzysztof Szewc - zastępca Prezydenta Miasta Piły  zabrał głos. 
 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:39:06 do 01:40:01 
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 Radna Magdalena Pabich  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:40:25 do 01:40:42 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  KSS  złożył  wniosek  formalny  w  sprawie 

 zamknięcia dyskusji. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  zarządziła  głosowanie  w  sprawie 

 wniosku  Włodzimierza  Bystrzyckiego  -  przewodniczącego  KSS  o  zamknięcie 

 dyskusji. 

 Radni  przyjęli  wniosek  wynikiem  głosowania  15  głosów  „za”,  7  głosów  „wstrzymujących 

 się” (głosowało 22 radnych). 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  13  głosów  „za”,  4  głosy  „przeciw” 

 5 głosów „wstrzymujących się ”(głosowało 22 radnych) 

 Uchwała nr LI/553/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 12 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  Prezydenta  Miasta 

 Piły. 

 Projekt  uchwały,  przedstawiła  na  wspólnej  komisji  Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca 

 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Wiolettę  Stalęgę  - 

 przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  o  przybliżenie uchwały. 

 Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji 

 przedstawiła projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:45:28 do 01:49:39 

 17 



 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:50:01 do 01:50:20 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:50:30 do 01:50:41 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:51:33 do 01:52:55 

 Monika Łukomska -  dyrektor WGN  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:53:35 do 01:54:04 

 Mieszkanka Piły  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:54:30 do 01:57:59 

 Lucjan Szutkowski - przewodniczący  KBiRM  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 01:58:24 do 02:00:00 

 Wioletta Stalęga - przewodnicząca KSWiP  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:00:07 do 02:02:10 

 Radna Emilia Piechocka  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:02:19 do 02:03:17 

 Radny Tomasz Słoboda  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:03:23 do 02:04:35 
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 Kazimierz  Sulima  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  złożył  wniosek  formalny  w 

 sprawie zamknięcia dyskusji. 

 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:05:53 do 02:06:17 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  zarządziła  głosowanie  w  sprawie 

 wniosku  Kazimierza  Sulimy  -  wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  o  zamknięcie 

 dyskusji. 

 Radni  przyjęli  wniosek  wynikiem  głosowania  13  głosów  „za”,  9  głosów 

 „przeciw” 1 głos „wstrzymujący  się” (głosowało 23 radnych). 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  14  głosów  „za”,  9  głosów 

 „wstrzymujących  się ”(głosowało 23 radnych) 

 Uchwała nr LI/554/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 13 

 Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przekazania petycji wg właściwości. 

 Projekt  uchwały,  przedstawiła  na  wspólnej  komisji  Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca 

 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Wiolettę  Stalęgę  - 

 przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  o przybliżenie uchwały. 

 Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji 

 przedstawiła projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:09:35 do 02:10:24 

 Lidia  Plewa  Zastępca  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i 
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 Mieszkaniowej  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:10:30 do 02:14:50 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:15:13 do 02:15:20 

 Wioletta Stalęga - przewodnicząca KSWiP  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:15:42 do 02:17:42 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:17:56 do 02:24:06 

 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:24:16 do 02:26:54 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:27:36 do 02:29:27 

 Radny Tomasz Słoboda  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:29:50 do 02:31:34 

 Wioletta Stalęga - przewodnicząca KSWiP  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:31:49 do 02:33:58 

 Kazimierz Sulima - wiceprzewodniczący Rady Miasta  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:34:12 do 02:35:24 

 Lucjan Szutkowski - przewodniczący  KBiRM  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:35:36 do 02 :38:50 

 Radna Emilia Piechocka  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:39:00 do 02:39:49 
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 Radny Grzegorz Płachta  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:40:03 do 02:42:26 

 Lucjan Szutkowski - przewodniczący  KBiRM  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:42:39 do 02:43:20 

 Radny Marek Toboła  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:43:39 do 02:44:56 

 Radny Marek Toboła  złożył wniosek formalny w sprawie  zamknięcia dyskusji. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  zarządziła  głosowanie  w  sprawie 

 wniosku  radnego  Mareka Toboły  o zamknięcie dyskusji. 

 Radni  przyjęli  wniosek  wynikiem  głosowania  13  głosów  „za”,  9  głosów 

 „przeciw” 1 głos „wstrzymujący  się” (głosowało 23 radnych). 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  14  głosów  „za”,  4  głosy  „przeciw  ” 

 , 5 głosów  „wstrzymujących się ”(głosowało 23 radnych) 

 Uchwała nr LI/555/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 14 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  odmowy  uwzględnienia  wniosku  o  dokonanie 

 zmian w Uchwale nr XXXIV/346/20 z dnia 24 listopada 2020 roku. 

 Projekt  uchwały,  przedstawiła  na  wspólnej  komisji  Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca 

 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Wiolettę  Stalęgę  - 

 przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  o przybliżenie uchwały. 
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 Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji 

 przedstawiła projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:49:09 do 02:50:47:00 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:50:55 do 02:51:17 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:51:32 do 02:53:21 

 Radny Tomasz Słoboda  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:53:32 do 02:53:52 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  17  głosów  „za”,  2  głosy  „przeciw  ” 

 4 głosy „wstrzymujące się ”(głosowało 23 radnych) 

 Radny Tomasz Słoboda  złożył wniosek formalny o reasumpcję głosowania. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  zarządziła  głosowanie  w  sprawie 

 wniosku o  reasumpcję głosowania radnego  Tomasza Słobody. 

 Radni  przyjęli  wniosek  wynikiem  głosowania  23  głosów  „za”,(głosowało  23 

 radnych). 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  19  głosów  „za”,  4  głosy 
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 „wstrzymujące się ”(głosowało 23 radnych) 

 Uchwała nr LI/556/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 15 

 Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie planu pracy Rady Miasta Piły na 2022 rok. 

 Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  posiedzeniu  komisji  wspólnej 

 Maria Kubica - Przewodnicząca Rady Miasta. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego, 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej 

 sprawie. 

 Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 poinformował, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:58:45 do 02:59:04 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 02:59:41 do 02:59:55 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 03:01:02 do 03:01:14 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  23  głosów  „za”,  (głosowało  23 

 radnych) 

 Uchwała nr LI/557/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 PRZERWA W OBRADACH 

 —-------------------------- 

 WZNOWIENIE OBRAD 

 Ad. 16 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej 

 Rady Miasta Piły na 2022 rok. 

 Projekt  uchwały  przedstawił  na  wspólnej  komisji  Ryszard  Małecki  Przewodniczący 

 Komisji Rewizyjnej. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego, 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej 

 sprawie. 

 Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 poinformował, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 03:03:52 do 03:04:18 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jedngłośnie pozytywnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 03:04:26 do 03:04:44 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 03:04:53 do 03:05:03 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”,  (głosowało  22 

 radnych) 

 Uchwała nr LI/558/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 Ad. 17 

 Przedłożenie planów pracy stałych komisji Rady Miasta Piły. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego  - 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  planu  pracy 

 Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 przedstawił plan pracy komisji. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 03:07:41 do 03:09:52 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  o  przedstawienie  planu  pracy 

 komisji na 2022 rok. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  przedstawił 

 plan pracy komisji na 2022 rok. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 03:10:11 do 03:14:00 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego  Komisji  Spraw  Społecznych  o  przedstawienie  planu  pracy  komisji  na 

 2022 rok. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  przedstawił 

 plan pracy komisji na 2022 rok. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 03:14:21 do 03:19:15 

 Plany Pracy Komisji stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 18 

 Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  Rady  Miasta  Piły  za 

 2021 rok. 

 Sprawozdanie  przedstawiła  na  wspólnej  komisji  Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca 

 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Wiolettę  Stalęgę  - 

 przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  o  przedstawienie  sprawozdania  z 

 działalności komisji za 2021 rok. 

 Wioletta  Stalęga  -  przewodnicząca  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji 

 przedstawieniła sprawozdanie z działalności komisji za 2021 rok. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 03:20:01 do 03:20:48 

 Radni nie zadawali pytań. 

 Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 19 

 Sprawozdania z działalności pracy stałych komisji Rady Miasta Piły. 

 Sprawozdania  zostały  przedstawione  na  wspólnej  komisji  przez  Przewodniczących  stałych 

 komisji. 

 Radni nie zadawali pytań. 

 Sprawozdania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 20 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Piły 

 na lata 2022 -2040 . 

 Projekt  uchwały  był  omawiany  na  dodatkowych  komisjach  29  listopada  i  1  grudnia  przez 

 Ewelinę  Ślugajską  -  skarbnik  Gminy  Piła.  Przewodniczący  stałych  komisji  przedłożyli 

 opinię w tej sprawie. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Ewelinę  Ślugajską  -  skarbnik 

 Gminy Piła  o przybliżenie projektu uchwały. 

 Ewelina Ślugajska - skarbnik Gminy Piła  przedstawiła projekt uchwały. 
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 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 03:23:23 do 04:08:30 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego, 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej 

 sprawie. 

 Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 poinformował, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 04:08:50 do 04:16:21 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 04:16:33 do 04:17:18 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 04:17:27 do 04:17:35 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 04:18:06 do 04:26:12 

 Radny Marek Toboła  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 04:26:22 do 04:33:35 

 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 04:36:20 do 04:45:41 

 Radny Marek Toboła  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 04:45:54 do 04:49:36 
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 Radny Tomasz Słoboda  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 04:49:45 do 04:55:56 

 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 04:56:03 do 04:58:45 

 Kazimierz Sulima - wiceprzewodniczący Rady Miasta  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 04:59:00 do 05:02:21 

 Radna Emilia Piechocka  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:02:27 do 05:02:54 

 Lucjan Szutkowski - przewodniczący  KBiRM  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:03:01 do 05:05:53 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:06:01 do 05:08:13 

 Radna Emilia Piechocka  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:08:26 do 05:08:58 

 Radny Grzegorz Płachta  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:09:15 do 05:12:29 

 Kazimierz Sulima - wiceprzewodniczący Rady Miasta  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:12:44 do 05:13:19 

 Marek Andruszkiewicz - przewodniczący KGM  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:13:29 do 05:17:10 

 Radna Gabriela Milska  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:17:31 do 05:22:30 
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 Radny Marek Toboła  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:22:40 do 05:23:35 

 Radna Gabriela Milska  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:24:01 do 05:24:37 

 Ewelina Ślugajska - skarbnik Gminy Piła  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:24:57 do 05:45:59 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 autopoprawkę. 

 Rada  podjęła  autopoprawkę  wynikiem  głosowania:  18  głosów  „za”,  1  głos 

 „przeciw” 3 głosy „wstrzymujące się ”(głosowało 22 radnych) 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  18  głosów  „za”,  4 

 głosy „wstrzymujące się ”(głosowało 22 radnych) 

 Uchwała nr LI/559/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 21 

 Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 Projekt  uchwały  był  omawiany  na  dodatkowych  komisjach  29  listopada  i  1  grudnia  przez 

 Ewelinę  Ślugajską  -  skarbnik  Gminy  Piła.  Przewodniczący  stałych  komisji  przedłożyli 

 opinię w tej sprawie. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Ewelinę  Ślugajską  -  skarbnik 

 Gminy Piła  o przybliżenie projektu uchwały. 

 Ewelina Ślugajska - skarbnik Gminy Piła  przedstawiła projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:51:04 do 05:56:07 
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 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego, 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej 

 sprawie. 

 Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 poinformował, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały niejednogłośnie pozytywnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:56:18 do 05:56:48 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:56:57 do 05:57:17 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:57:26 do 05:57:39 

 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:57:53 do 05:58:10 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:58:27 do 05:58:37 

 Wioletta Stalęga - przewodnicząca KSWiP  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:58:48 do 05:59:25 

 Radny Tomasz Słoboda  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 05:59:42 do 06:00:13 

 Lucjan Szutkowski - przewodniczący  KBiRM  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 0600:22 do 06:01:01 
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 Radna Gabriela Milska  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:01:34 do 06:02:13 

 Ewelina Ślugajska - skarbnik Gminy Piła. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:02:36 do 06:04:04 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 autopoprawkę. 

 Rada  podjęła  autopoprawkę  wynikiem  głosowania:  17  głosów  „za”,  1  głos 

 „przeciw” 4 głosy „wstrzymujące się ”(głosowało 22 radnych) 

 RadnyTomasz Słoboda  złożył wniosek formalny o reasumpcję  głosowania. 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  zarządziła  głosowanie  w  sprawie 

 wniosku o  reasumpcję głosowania  radnego Tomasza Słobody. 

 Radni  przyjęli  wniosek  wynikiem  głosowania  18  głosów  „za”,  2  głosy  „przeciw” 

 2 głosy „wstrzymujące  się” (głosowało 22 radnych). 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 autopoprawkę. 

 Rada  podjęła  autopoprawkę  wynikiem  głosowania:  17  głosów  „za”,  3  głosy 

 „przeciw” 2 głosy „wstrzymujące się ”(głosowało 22 radnych) 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  14  głosów  „za”, 

 2 głosy „przeciw”, 6 głosów „wstrzymujących się ”(głosowało 22 radnych) 

 Uchwała nr LI/560/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 Ad. 22 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  woli  udzielenia  pomocy  rzeczowej 

 przez Gminę Piła na rzecz Samorządu Województwa Wielkopolskiego w 2022 roku. 

 Projekt  uchwały  przedstawił  w  imieniu  Prezydenta  na  wspólnej  komisji  Miron  Tadych 

 dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Pile. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:12:52 do 06:13:14 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”,  2  głosy 

 „wstrzymujące się ”(głosowało 22 radnych) 

 Uchwała nr LI/561/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 23 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  woli  przejęcia  od  Powiatu  Pilskiego  części 

 obowiązków zarządcy odcinka drogi powiatowej nr 1161P w przebiegu ul. Młodych w Pile 

 Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta,  przedstawiła  na  wspólnej  komisji  Jolanta 

 Sobieszczyk Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Jolantę  Sobieszczyk  Dyrektor 

 Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich  o przybliżenie  projektu uchwały. 

 Jolanta Sobieszczyk Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich. 

 przedstawiła projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:15:22 do 06:17:00 
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 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:17:14 do 06:17:23 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:17:35 do 06:17:40 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”, 

 (głosowało 22 radnych) 

 Uchwała nr LI/562/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 24 

 Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  woli  przejęcia  od  Powiatu  Pilskiego  części 

 obowiązków zarządcy odcinków dróg powiatowych w Pile: nr 1228P w przebiegu 

 ul. Okólnej, nr 1227P w przebiegu ul. Tucholskiej, nr 1216P w przebiegu ul. Roosevelta. 

 Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta,  przedstawiła  na  wspólnej  komisji  Jolanta 

 Sobieszczyk Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Jolantę  Sobieszczyk  Dyrektor 

 Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich  o przybliżenie  projektu uchwały. 

 Jolanta Sobieszczyk Dyrektor Wydziału Rozwoju i Funduszy Europejskich. 

 przedstawiła projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:19:52 do 06:21:11 
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 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:21:20 do 06:21:29 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:21:38 do 06:21:46 

 Wioletta Stalęga - przewodnicząca KSWiP  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:22:03 do 06:22:44 

 Maria Kubica przewodnicząca Rady Miasta  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:22:55 do 06:23:25 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”, 

 (głosowało22 radnych) 

 Uchwała nr LI/563/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 25 

 Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła  na  wspólnej  komisji  Ewelina 

 Ślugajska - skarbnik Gminy Piła. 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Ewelinę  Ślugajską  -  skarbnik 

 Gminy Piła  o przybliżenie projektu uchwały. 
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 Ewelina Ślugajska - skarbnik Gminy Piła  przedstawiła projekt uchwały. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:25:27 do 06:27:21 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Lucjana  Szutkowskiego, 

 przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  o  przedstawienie  opinii  w  tej 

 sprawie. 

 Lucjan  Szutkowski  -  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta 

 poinformował, że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:27:32 do 06:27:48 

 Maria  Kubica  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Marka  Andruszkiewicza, 

 przewodniczącego  Komisji Gospodarki Miejskiej o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Marek  Andruszkiewicz  -  przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej 

 poinformował,  że komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:27:59 do 06:28:22 

 Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poprosiła  Włodzimierza  Bystrzyckiego 

 przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 Włodzimierz  Bystrzycki  -  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych 

 poinformował,  że  komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały większością głosów. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:28:29 do 06:28:43 

 W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie 

 projekt uchwały. 

 Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  20  głosów  „za”, 

 1 głos  „przeciw” 1 głos „wstrzymujący się ”(głosowało 22 radnych) 

 Uchwała nr LI/564/21 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 26 

 Informacja w sprawie interpelacji i zapytań. 

 Interpelacje  wraz  z  udzielonymi  odpowiedziami  dostępne  są  na  stronie  internetowej 

 www.bip.pila.pl  w zakładce Rada Miasta Piły. 
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 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:30:51 do 06:32:22 

 Radna Urszula Kaczmarek  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:32:50 do 06:33:12 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:33:31 do 06:34:00 

 Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta  zabrała  głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:34:03 do 06:35:28 

 Wioletta Stalęga - przewodnicząca KSWiP  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:35:34 do 06:36:27 

 Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Ad. 27 

 Wolne głosy, wnioski i informacje. 

 Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 6:37:24 do 06:37:42 

 Radna Gabriela Milska  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:37:44 do 06:39:06 

 Radna Emilia Piechocka  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:39:38 do 06:40:38 

 Radna Maria Miler  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:40:47 do 06:42:02 

 Radny Grzegorz Płachta  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:42:44 do 06:47:36 
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 Radny Tomasz Słoboda  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:47:48 do 06:49:18 

 Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 006:49:21 do 06:49:56 

 Krzysztof Szewc - zastępca Prezydenta Miasta Piły  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:50:03 do 06:52:06 

 Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:52:11 do 06:53:17 

 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:53:46 do 06:54:00 

 Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:54:01 do 06:55:35 

 Radny Mieczysław Karpiński  zabrał głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:55:48 do 06:56:20 

 Maria Kubica - przewodnicząca Rady Miasta  zabrała głos. 

 Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie: od 06:56:25 do 0656:55 

 Ad. 28 

 Zamknięcie obrad. 

 W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady 

 Miasta Piły zakończyła obrady LI  sesji Rady Miasta Piły. 

 Protokół sporządziła  Przewodnicząca Rady Miasta 

 /-/ Edyta Wasielewska  /-/ Maria Kubica 
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